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Innkalling til styremøte 

Tid: 18. juni 2020, klokken 19.30 – 21.15 

Sted: Teams-møte 

 

Tilstede: Torill Gaaren, Lise Austad Evje, Martin Stenstad, Kjersti Album og Kari Skogen. 

 

Referent: Kari Skogen 

 

 Sak Ansvarlig 

1 Gjennomgang av sist referat /oppfølgingspunkter 
Bredbånd – Martin har vært i kontakt med tilbyder, og formidler 
informasjon under vellets årsmøte. 
 

 
Martin 
 

2 Forberedelser til årsmøte i SVH 
Gjennomgang av oversendt dagsorden 
Gjennomgang av oversendt regnskap 
 
Viktig å få formidlet hvem som er kontaktperson i Vollen Drift opp mot 
Vollen vel, slik at vi vet hvem vi skal forholde oss til gjennom året. 
 
Kari sender over notat fra stikomiteen for orientering, jf. punkt 5. 

 

 
Kari/Martin  
 
 
 
 
 
Kari 

3 Forberedelser til årsmøte i Vellet 
Gjennomgang av årsberetning - ok 
Gjennomgang av regnskap – sendes revisor for godkjenning 
Gjennomgang av budsjett – oppdateres i forkant av årsmøtet 
 
Torill kontakter Ragnar Fuglum vedrørende bevertning under årsmøtet som 
holdes i samarbeid med Vollheia vann- og avløp. Torill kontakter Jegertunet 
for nærmere avtale samt bestilling av kaffe/porsjonskaker. 
 
Kari sender ut dagsorden til medlemmene, samt informerer om at det 
oppfordres til at kun en per hytte deltar for å overholde smittevernstiltak. 
Hvem som deltar fra hver hytte sendes Kari i forkant. Vi tar med 
desinfeksjonsmiddel for håndvask. 
 

 
 
Lise 
 
 
Torill 
 
 
 
Kari 

4 Dugnaden – 14/7 
Oppgaver for dugnaden er: 

- Kantklipping av stier 
- Ferdigstille klopp ned mot «fristranda» 
- Oppgradere stien mellom myren ved Rørslett og mot 

Solberg/Album 
 
Torill kontakter Fuglum for å få avklart hva som trengs av materialer for å 
ferdigstille kloppen ned mot «fristranda». Kjersti sjekker opp hva som 
trengs av materiell for oppgradering av stien ved deres hytta og spiller 

 
 
 
 
 
 
 
 
Torill/Kjersti 
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dette inn til Torill som bestiller alt nødvendig materiell fra Bjordammen for 
levering før dugnaden. 
 
Vi møtes på gressletta etter dugnaden, der alle tar med seg egen mat og 
egen kopp. Styret kjøper inn mineralvann og har med kaffe og 
porsjonsbakst (muffens og boller) + desinfeksjonsmiddel for håndvask. 
 

 
 
 
 
Alle 

5 Stikomiteen og videre arbeid 
Stikomiteen har oversendt et notat med forslag til opparbeidelse av stier i 
vårt nærområde.  
 
Notatet sendes til SVH for informasjon samt tas opp på årsmøtet i Vollen 
vel. Styret foreslår at vi tar notatet med oss i det videre arbeidet og at 
styret lager en fremdriftsplan for oppfølging av notat. 
 

 

6 Eventuelt 
- 

 

7 Neste styremøte 
8. juli 2020 klokken 1900 på Vollen samt på Teams. Kari sender ut 
innkalling. 
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